

**fiche technique**

**technical data sheet**

## Longe de maintien LCM04

### LCM04 work positioning lanyard



ø 12,5 mm

**F**

**Définition**

La longe de maintien LCM04 est un tendeur réducteur de cordage à régulation manuelle. Il fonctionne sur une drisse statique de Ø12.5 mm de 2 à 4 m. Compact et ergonomique, il est parfaitement adapté pour les travaux de positionnement à poste de travail.

**Fonction**

La longe de maintien LCM04 est équipée d'un tendeur réducteur compact, et ergonomique. Il est fabriqué en fonderie d'aluminium de haute résistance. Son déplacement sur le cordage est rendu possible par une simple pression sur la mâchoire du tendeur. En cas de chute ou de déséquilibre, le tendeur se bloque automatiquement. Elle est livrée avec un cordage en drisse statique de Ø12.5 mm de longueur 2m, 3m, ou 4 m équipé d'1 connecteur M10 sur le tendeur et de 1 M40 à l'extrémité du cordage.

**Caractéristiques techniques**

- Tendeur en fonderie d'aluminium
- Drisse statique Ø12.5 mm PA
- Connecteur à vis acier M10 ouverture 17 mm
- Connecteur plat à linguet double sécurités aluminium M40
- Ouverture 25 mm
- Résistance 15 kn
- Option gaine anti coupure
- Sangle PA de 50 cm

**LCM04 livrée avec gaine de protection :**

- LCM04 M10 /M40 2m code 020302
- LCM04 M10 /M40 3m code 020182
- LCM04 M10 /M40 4m code 020312

**LCM04 livrée sans gaine de protection :**

- LCM04 M10 /M40 2m code 020492
- LCM04 M10 /M40 3m code 020502
- LCM04 M10 /M40 4m code 020512

**GB**

**Definition**

The work positioning lanyard LCM04 is a manually adjusted tensioner-reducer. This device works on a low-stretch rope with diameter of 12.5 mm and length of 2 to 4 m. The LCM04 is compact and ergonomic and perfectly suited for work positioning.

**Function**

The lanyard LCM04 is equipped with a compact, ergonomic tensioner-reducer. The device is made of high-strength cast aluminium. The LCM04 is moved along the rope by simply pressing on the tensioner jaw. In the event of a fall or loss of balance, the tensioner automatically locks.

The unit is supplied with a low-stretch rope with diameter of 12.5 mm and length of 2m, 3m or 4m, equipped with a connector M10 on the tensioner and a connector M40 on the end of the rope.

**Technical specifications**

- Cast aluminum tensioner
- Low-stretch rope, diameter 12.5 mm PA
- Steel screw connector M10, 17 mm opening
- Flat connector with double safety latch M40, made of aluminium, 25 mm opening
- Strength 15 kn
- Option
- Cut-resistant sheath, PA strap, 50 cm

**LCM04 supplied with protective sheath :**

- LCM04 M10 /M40 2m code 020302
- LCM04 M10 /M40 3m code 020182
- LCM04 M10 /M40 4m code 020312

**LCM04 supplied without protective sheath :**

- LCM04 M10 /M40 2m code 020492
- LCM04 M10 /M40 3m code 020502
- LCM04 M10 /M40 4m code 020512

